
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI OŚWIATY, ZDROWIA 

I SPRAW SOCJALNYCH OD CZERWCA  DO WRZEŚNIA 2024 ROKU. 

Członkowie Komisji obradowali:25czerwca,21sierpnia,23wrzeaśnia,24 września2024roku.Na 

komisji branżowej  omawiano następujące  tematy: 

Stan przygotowania placówek oświatowych na nowy rok szkolny 2024/2025. Omawiano 

remonty i inwestycje jakie wykonano w czasie wakacji i które jeszcze trwają oraz ich koszty. 

Analizowano arkusze organizacyjne ,liczbę oddziałów klas 1-8 w szkołach podstawowych 

,liczbę oddziałów i wychowanków w placówkach wychowania przedszkolnego. 

W punkcie drugim  przyjęto informację na temat wniosków złożonych do Nagrody Bujaka . 

W punkcie trzecim przyjęto informację na temat zrealizowanego w czerwcu Tygodnia 

Zdrowia. 

Przygotowany materiał przyjęto jednogłośnie ,,za” 

Podjęto i przegłosowano ,,za” następujące 4 wnioski: 

1.Komisja podejmuje wniosek o zapewnienie środków w budżecie na 2025 rok na 

dostosowanie oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych: SP2 i SP4 oraz na 

opracowanie dokumentacji w SP5 iSP3. 

2.Wniosek o rozpatrzenie możliwości nabycia działki pod budowę pełnowymiarowego boiska 

do piłki nożnej przy SP4 w Głębcach. 

3.Podjecie działań zmierzających do pozyskania przez Gminę środków(unijnych, 

rządowych),pozabudżetowych umożliwiających budowę sali gimnastycznej przy SP2 w 

Czarnym i zabezpieczenie środków na ten cel  w budżecie miasta na rok 2025. 

4.Wniosek o zapewnienie w budżecie na 2025 rok na zwiększenie promocji Tygodnia 

Zdrowia. 

24 września omawiano wszystkie materiały i uchwały przygotowane na sesję. 

Członkowie komisji reprezentowali gminę w uroczystościach organizowanych na terenie 

miasta. 
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